

Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

7. 12. 2020, Google Meet
zápis provedl: Pavel Valach

začátek zasedání: 19:10

1. Schválení programu zasedání

Prezident Stanislav Jeřábek přivítal přítomné členy a následně zahájil oficiální jednání Studentského parlamentu. Přítomné členy parlamentu vyzval k vyslovení jména, u neznámých členů také k ztotožnění občanským průkazem, a to na záznam.

Přítomní a ověření členové:

- Prezident – Ing. Stanislav Jeřábek OK
- Engineers Prague – Aleš Příhoda OK
- Silicon Hill – Jakub Rubáš OK
- eFDrive – Jiří Kosina OK
- Klub Čajovna – Martin Andrýsek OK
- AVC ČVUT – Michal Hošna OK
- Sincoolka – Pavel Valach OK
- Pod-O-Lee – Lukáš Novotný OK
- ISC CTU in Prague – Dominik Bureš OK

Jsme těsně usnášeníschopní. Následuje program ke schválení:

1. Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Info z klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 15 min.)
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.)
4. Info z Centrály (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 10 min.)
5. Schválení účetní závěrky za rok 2019 (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.)
6. Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby)

J. Rubáš má procedurální dotaz ohledně pozdního příchodu emailu s bodem ohledně účetní závěrky.

S. Jeřábek: Ta byla poslaná v sobotu v 10:36..

J. Rubáš: Aha, tak asi chyba mého mailu.

P. Valach: Radši později zjistím, minule se stalo, že mail byl doručen do konference, ale nebyl rozeslán.

Usnesení 2020-12-01:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do konference Parlamentu 7. 12. 2020.“

OHP: 9; 9:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů

Engineers Prague (A. Příhoda): Řeší se nepříjemné věci. Dokud bude platit Blatného PES (Protiepidemický systém MZČR), my nemůžeme hrát zápasy. Ten problém se nejvíc odráží do financí, protože všechny finanční prostředky (65 %) z rozpočtu jsou vázané na počet zápasů. Budeme řešit existenční problémy. Jediné, co nás může trochu zachránit, je dotace od Národní sportovní agentury. Bohužel stále se neví, jestli přijde, a jak všichni víme, čas běží. Všichni se tady bojíme nejhoršího, ale věříme, že to nakonec dopadne dobře. Objíždíme, jednáme se zástupci sponzorů. Tušíte, že v dnešní době se nikdo moc potkávat nechce a přes video se to řešit nedá. Budeme co nejvíc hrát, až se to rozvolní, a budeme jednat, aby se rozvolnilo. Dle mých informací se Český hokejový svaz od 1. 1. snaží vyjednat výjimku, dnes potvrdili, že pokud budeme testovat, mohli bychom trénovat v plném počtu. Stále to nejsou ty zápasy. Od zítřka trénujeme v 10 lidech a s rouškami.

Silicon Hill (J. Rubáš): Doběhly volby, diskuse online formou, i diskuse s kandidáty – 7 lidí řádně, 2 v doplňovacích volbách. Proběhly online formou. Vyhlásil jsem volbu svého nástupce, bude také online, proběhne příští týden.

Naše AVC pracuje na přenosu koncertů „Kultura přežije“, vysílaných z Liberce. Pořádáme webináře, jeden o hospodaření s potravinami, další bude o pečení domácího chleba.

O víkendu proběhla online víkendovka Admins, dodělávaly se resty. Příprava čerpání rozpočtu, finišujeme přípravy rozpočtu na příští rok, rozhodli jsme se připravit ho jako na tento krizový rok. Z vlastních financí jsme schopni pokračovat celý příští rok, samozřejmě za určitého utlumení našich aktivit.

Dorazily nové PR předměty (plecháčky apod.), můžeme odstartovat ekonomickou činnost. Asi vše.

eFDrive (J. Kosina): U nás jediné, co stojí za zmínku – v pátek 27. listopadu jsme pomáhali na Dni otevřených dveří fakulty v online formě. Snažíme se pomáhat současným prvákům a komunikovat s nimi. Slyšeli jsme od vyučujících, že to nemají úplně lehký. Do konce zimních prázdnin je v plánu 18.12. Dopravácký kvíz. Tot' vše.

Klub Čajovna (M. Andrýsek): Jsou vyhlášené volby do nového představenstva, kandiduje 15 lidí, což je rekord. Od nového roku uvidíte nového předsedu, protože já už nekandiduju. Jinak zavřeno, protože opatření a tak.

S. Jeřábek: Dotaz na volby, je tam někdo z kandidátů, u koho by se mohlo něco pokazit?

M. Andrýsek: Spíš ne.

AVC ČVUT (M. Hošna) *zdraví z bitevního pole:* Máme toho spoustu. Nejvíc chci vyzdvihnout klasického 17. listopadu, v jiné formě – z Obecního domu. Doporučuji podívat se na koncert. Spolupracujeme na online demonstracích a na spoustě online přenosů, s Mall TV a Kultura žije, kde se pravidelně streamuje / plánuje stream Mňága & Žďorp a Tří sester. Řešíme přesuny do jiných prostor z technických důvodů. Máme toho nad hlavu.

Sincoolka (P. Valach): Doběhly volby na zástupce Dejvické koleje, ale nevolilo dost lidí, vyhlásilo se druhé kolo. Podařilo se nám dosáhnout připojení klubu na 10 Gbit optickou sít' po podání žádosti prorektoru Holému, která byla nakonec schválena, stejně tak i Pod-O-Lee. Plánuje se jedna schůzka představenstva, nevíme, zda bude tento či příští rok, protože příští rok v únoru jsou řádné volby.

19:26 se připojil Lukáš Novotný, předseda a delegát za klub Pod-O-Lee.

Klub STOlních Her (J. Krkoška): V hibernaci, nic se neděje, řešíme teď FSP, jinak jsem zavola našemu člověku, bude tě kontaktovat.

S. Jeřábek: Je to vyřešené...

19:27 se připojil Marek Klement, zástupce delegáta klubu Engineers Prague.

S. Jeřábek: Jinak když to tady padlo, tak řeč byla o FSP, kdy pro letošek už to nešlo jinak, kdy po auditu ve FISu jsou trochu důslednější. Vzhledem k nějakému šumu došlo ke zpoždění objednávek nebo nevystavení faktur, ale zvládneme to do konce roku dohnat.

19:29 řešeny technické problémy, Pavlovi se nenahrává zvuk ze zasedání.

Pod-O-Lee (L. Novotný): Máme nové správce bloků B a C, po jednom kandidátovi. Máme vylepšenou sít' a konečně bylo povoleno navýšení rychlosti na 10 Gbit, jak jste slyšeli od Pavla, bylo to nachystané asi 2–3 měsíce. Řešili jsme rozpočtovou schůzi, rekonstrukci v menze, posilovně apod., tak či by se čírou náhodou nechtěli podívat na SÚZu, ale nevypadá to. Uvidíme, kolik uvolníme z peněz klubu. Příjmy máme o 64 % nižší, tam je to hodně znát, ale popasujeme se s tím.

ISC CTU in Prague (D. Bureš): Měli jsme skvělou myšlenku, chodili bychom po Masárně jako Mikuláš, čert a anděl. Zeptali jsme se vedoucí, zda by to uspořádala, ona že ne. Bojí se, že by se covid rozšířil. Ale zahraňáci chodí na párty a do baru, takže prostě je to taková realita studentského života. Dále chceme, aby zahraňáci o Mikuláši věděli v tom smyslu, že jak u nás Mikuláš funguje, a bylo hezké, že nám poté začali nám posílat videa, jak zpívají Mikuláši. Ze zásadních informací, dostali jsme peníze, byly schváleny, z Domu zahraniční spolupráce (DZS), zaplatili ubytování na teambuildingu, co probíhal ještě v říjnu. V tuto chvíli přemýšlíme, jak uděláme Vánoce a Silvestra, říkáme si, jestli by nešlo udělat Silvestra formou procházky. Nic extra jinak plánovat nechcem. Normálně to máme tak, že se na 3 dny setkáme na chatě a tam slavíme.

S. Jeřábek: Hodně z nás má ty plány pozměněné letos. Dotazy nejsou, díky.

S. Jeřábek: Vidím tady v účastnících Marka Kratochvíla a Michala Řeháka. Nedokážu si vás zařadit...

M. Andryšek: Jsou to kandidáti na představenstvo Čajovny.

S. Jeřábek: Dobře, díky. Pokud jsem žádný klub nevynechal, můžeme jít dál.

3. Info z AS ČVUT

S. Jeřábek: Jirka tady není, opravdu stručně info dám já.

Listopad – zásadní věc, ale studentů se příliš netýká – 3 hodiny jsme probírali kariérní řád a s ním spojený vnitřní mzdový předpis. Před půl rokem jsme navýšili tarifní složku mzdy všem zaměstnancům ČVUT zhruba o 15 %, teď se cuklo dost zpátky. Důvodem bylo, že by to některé katedry nemusely finančně zvládat a docházelo by k tomu, že by všechny katedry dostávaly stejně a zmizela by tam ta ohodnocovací složka, kdy jsou lidé placeni podle toho, jak pracují.

Ve stručnosti snad stačí – pokud k tomu máte dotaz, můžu zodpovědět, může mě kdyžtak Jožo doplnit. (*Chvilí čeká, zda se Jožo neozve.*) Nevypadá to tak.

Další – není tak zásadní, ale týká se studentů – nominovali jsme zástupce do Rady vysokých škol, takový celorepublikový Akademický senát, kde jako delegát pokračuje Michal Farník, místopředseda Senátu, jeho novým náhradníkem je Lukáš Kulička, místopředseda pro SÚZ.

Pak už jen schvalování fakultních a vnitřních předpisů a přijímacích podmínek.

Další zasedání bude 16., pokud byste měli zájem.

Dotazy? Nevidím.

4. Info z Centrály

S. Jeřábek: Bude toho trochu víc.

Věc číslo jedna – volby – napotřetí vyhlášené prezidentské volby, žádná kandidátka zatím nepřišla. Deadline pro kandidátky je zítra. Počítáme s tím, že nepřijde. Pohrávám si se dvěma variantami, zajímá mě váš názor.

První, co nepreferuju, že pokud nebude zvolen, tak mám vyhlásit další volby, lhůta pro podávání kandidátek jsou dva týdny až měsíc. Buď můžu jít tou delší lhůtou, což se mi nelíbí, protože moje období končí 9. února. Nebo můžu kandidátky do začátku ledna, a od 5. do 10. ledna bychom mohli volit.

Nebo budou kandidátky do Štědrého dne a mohli bychom volit v konci prosince – nabízí se pondělí, úterý 28., 29., možná i středa 30. Jeden den by asi byla drobná debata, následně ta volba některý z dalších dnů. Jak jsem psal v posledním mailu, máme restíky – výroční zprávu a dva zápisy. Ty bych viděl, že bychom schválili buď per rollam, nebo na tomto zasedání ke konci prosince.

Co si myslíte o tom zasedání takhle na konci prosince? Nemyslím, že by PES povolil natolik, že bychom se museli sejít fyzicky.

M. Andrýsek: Já s tím nemám problém ani koncem prosince, pokud vzdálené. Fyzicky by bylo horší.

S. Jeřábek: Fyzicky počítám, že bychom se nemuseli sejít, ale PES pod trojku (3. stupeň PES) po zbytek roku nepůjde.

M. Andrýsek: Ve dvojce (2. stupeň PES) je 50 lidí uvnitř, ve trojce (3. stupeň PES) určitě ne.

19:39 se připojil Martin Pilný, předseda a delegát klubu FIT++.

D. Bureš: Ve trojce tak maximálně venku.

S. Jeřábek: Venku bych to nedělal. Když jsme upravili stanovy, že můžeme hlasovat na dálku, přijde mi to lepší než se někde scházet v parčíku.

A. Příhoda: Já bych naopak dál klidně delší termín a sešel se až v novém roce. Nepředpokládám, že by se měl teď objevit nějaký kandidát, kvůli kterému bychom to měli uspěchávat.

S. Jeřábek: Otázka, co znamená uspěchávat. Bude to maximálně týden mezi uzávěrkou kandidátek a volbou, to je jasně dáno.

A. Příhoda: Tak zase to dopadne asi stejně.

S. Jeřábek: Co tím myslíš?

A. Příhoda: Že pokud se nenajde mezi námi nějaký šílenec, který by to po tobě vzal, že žádná kandidátka nebude. Spiš místo toho plánování bys měl motivovat mladší kusy, aby to vzali.

S. Jeřábek: Já nebudu jmenovat, ale zdá se, že se k tobě se nedonesly zvěsti, že existuje skupinka lidí, co o tom uvažuje.

A. Příhoda: Aha, to jsem nevěděl. Mohl by se ten dotyčný přihlásit a říct mi, o co jde?

S. Jeřábek: Myslím, že dotyčný by se ti mohl klidně pak ozvat a zjistíš, o co jde. Prý se zajímali i o tebe. Řekl jsem jim, že jsi tat'ka, k čemuž ještě jednou gratuluju, tak si to rozmysleli.

J. Šebák: Dvě věci. Ad ty volby, dva dotazy. Schválily se stanovy. Koukal jsem do rejstříku, zatím tam nejsou. Posílal jsi to?

S. Jeřábek: V pátek. Trochu trvalo, než jsme je dostali do té podoby. Ale nemusí být v rejstříku, aby byly platné, jen při zakládání.

J. Šebák: Druhá technická / legislativní. Taková motivace pro potenciální kandidáty (návrh pro zlepšení) – naše stanovy neřeší konec funkčního období prezidenta a kdo se stane statutářem. To, co máme, se úplně neváže k tomu, když skončí období prezidenta a nový není zvolený. Doufám, že to reálné nebudeme muset řešit naostro, ale že se to vyřeší někdy legislativně opravou.

S. Jeřábek: Tak doufám, nicméně selský rozum říká, že to funguje stejně, a kdyby k tomu mělo dojít, já asi udělám, že den předtím splním podmínku, která ve stanovách popsána je.

J. Rubáš: Jako že spácháš harakiri?

S. Jeřábek: Myslím, že se tam píše i o rezignaci.

J. Rubáš: Takže ta soft varianta.

J. Šebák: Hard varianta byla odvolávání, ne?

S. Jeřábek: Tak varianta, ale nutit vás k tomu nebudu.

S. Jeřábek: Za mne by to ve svátky mohlo jít, pokud nebude kandidát, bude schůze hodně rychlá. Pokud se volit bude, tak to bude delší, ale podle mě to za to stojí, abychom mohli mít více času na předávání. Zároveň se paradoxně trochu bojím, že PES spadne na 2. stupeň v lednu a já budu nahánět 16 delegátů rozjetých do Prahy, i když třeba nepojedou do Prahy kvůli zkouškám.

M. Andrýsek: Za mne bych to schválil ještě tento rok, protože příště budou noví delegáti, nový Parlament.

S. Jeřábek: To taky. V lednu tam běží termín, kdy se delegáti zájmových a externích klubu hlásí o místa v Parlamentu. To by delegáti museli volit dřív, než by Parlament byl ustaven, to by nebylo dobrý.

S. Jeřábek: Ještě nějaké dotazy, nebo ta myšlenka byla správná?

J. Kosina, D. Bureš: Mně se líbí.

S. Jeřábek: Další: výročka. Chceš k ní, Ivčo, něco říct?

I. Dvořáková: Usilovně na ní pracujeme. Zpracovali jsme připomínku z konce února a pracuju na předělání do Googlovských dokumentů, aby to bylo uživatelsky příjemný a mohli se všichni vyjádřit. Proto to zdržení, omlouvám se za to. V průběhu prosince se k vám dostane link, abyste mohli komentovat a nahlašovat chyby a nějak se k tomu postavit. Zařadíme i nový grafický manuál, nová loga apod. Doufám, že to bude vše v pořádku.

S. Jeřábek: Díky. Dotazy? Nevypadá to tak.

S. Jeřábek: Otázka hlášení a odvodů – stále nemáme všechna hlášení za 1. pololetí, přes jiné starosti jsem netlačil na pilu, ale teď zaklekáváme. Brzy budu předsedy kolejních klubů žádat o zaslání odvodů, které budou poníženy o provozní náklady ze ZaČVUTění a to letošního, tak i loňského, které taky odpočítám z těch posledních nákladů zaplacených tak, aby se vše projevilo správně... Kecám, letošní ZaČVUTění bude odečítat příští prezident z provozních nákladů za toto pololetí.

Odbočka ke konci funkčního období prezidenta: J. Šebák v chatu cituje § 160 nového Občanského zákoníku: Odstoupí-li člen voleného orgánu ze své funkce prohlášením došlým právníké osobě, zaniká funkce uplynutím dvou měsíců od dojití prohlášení.

S. Jeřábek: Jožo nám cituje zákon. Jejej. To nechci dělat v dubnu! Ale on se někdo zvolí. Snad.

S. Jeřábek: Pak tu mám rámcovou smlouvu. Nechám tě říct o technické stránce, Pavle, pak případně doplním. Jinak v jednání s panem prorektorem Holým padlo to zvýšení rychlosti pro Sinkulku a Podolí. Čili i když se situace s rámcovkou nehýbe, neznamená to, že bychom se spolu nebavili.

P. Valach: Poslední oficiální schůzka k rámcové smlouvě proběhla v dubnu 2019, snažili jsme se záležitost hnát výše, abychom dosáhli nějakého vyjádření, že to, co děláme, dělat můžeme. Je tam několik otevřených otázek – rád bych řekl, že rámcová smlouva nepředstavuje pouze připojení k síti, ale mimo jiné by měla také nějak definovat používání symbolů, loga ČVUT Studentskou unií, které nejsou teď nějak upraveny a fungují na principu dobré vůle. Poté jsme se v listopadu sešli k řešení s naší skupinkou a krátce došlo ke schůzce na CESNETu, kde došlo k vyjasnění problému. Chceme také, aby ČVUT do řešení zapojil externí právní firmu, aby se našlo nějaké kreativnější

řešení, se kterým by mohlo pak souhlasit i ČVUT. Plán byl v nějaké podobě ve schůzkách v 2020 pokračovat, ale koronasituace to neumožnila, snad se to začne dávat do kupy. My už u toho asi nebudeme, předáme ty informace o tom, jak to probíhá, ale spadne to na bedra další centrály, bohužel, a bude podepsán nový dodatek.

S. Jeřábek: Díky, já to doplním. Bude podepsán další dodatek, stejný jako minule, jen s posunutými daty. Překvapilo mě, že máme komunikační šum – s prorektorem Holým jsme se teď nedávno bavili, že se až teď ode mne dozvěděl o hledání té externí, odvážnější firmy. Jinak jak jsi Pavle říkal, že u toho nebudeme, hlavní odpovědnost ponесou naši nástupci, ale oba jsme se shodli, že u toho budeme, jak nejlíc budeme moci, a budeme nástupcům k dispozici, jak to půjde. Nejsem nadšen, že jsme to nedořešili, a jsem už 3. prezident, co ji předává nástupci.

A. Příhoda: Abych vám, Stando, zlepšil náladu: nová posila inženýrů! *(Ukázal prcka na kameru.)*

S. Jeřábek: Paráda! Povedlo se ti to, děkuju!

P. Valach: Jen bych doplnil, že to zvýšení rychlosti myslím ukazuje, že s námi nějakým způsobem počítají, a chtěl jsem se takto taky trochu připomenout.

J. Rubáš: Díky moc za shrnutí. Měl bych dotaz, trochu mi vypadávalo, když Pavel mluvil, co se dělo po tom dubnu 2019?

S. Jeřábek: Tam se dělo, že jsme se domluvili, že se zkusíme pobavit s tím CESNETem, jestli bychom nedostali lepší než komerční podmínky, byli jsme tam s Kotherákem, CESNET je ale taky dost svázaný; ty komerční podmínky jsou pro nás v zásadě nepřijatelné. Na straně ČVUT doted', a neslyšel jsem výsledek, my jsme se už od Joža dlouhé roky točili kolem koncesního zákona. Zjednodušeně: dopadá na veřejné instituce a ČVUT nemůže někomu dát něco v hodnotě vyšší než nějaké, aniž by to nějak vysoutěžila. Není daná přímo struktura toho, jak se dokazuje, že něco má nějakou hodnotu, ale minimálně Mgr. Kos, právník ČVUT, tvrdí, že je v podstatě nedokazatelné, že to přivedení připojení před baráky nemá tu hodnotu, která převyšuje ten koncesní limit, což je tuším 4 miliony, buď ročně, nebo za 4 roky. Do toho se nevejdeme. Uvažuje se, že kdyby to někdo nabídl třeba mobilnímu operátorovi, tak by za to dal vyšší částku.

Ta myšlenka byla – pokusme se oddělit konektivitu od kusu drátu a že CESNET by nám dodával jen konektivitu a ČVUT by nám dal vodič, a to by se třeba do koncesního limitu vešlo. Je to točení se v kruhu, spirálách, a když se objeví nějaké světýlko, tak se to zase nějak otočí.

J. Rubáš: Díky moc.

S. Jeřábek: Pokročím ve svém dál.

Podmínky technického odhlášení pro prosinec. Pan Vodička vydal pokyn ředitele, který v podstatě prodlužuje podmínky z listopadu. Když si student nechá zapečetit pokoj, platí 30 % kolejného, tedy minimální náklady, co s tím SÚZ má. Není to asi novinka, jen stručné info.

Za sebe jako prezidenta dvě věci: probíhá práce IPRu na podobě kampusu Dejvice. V uplynulém měsíci, dvou, proběhlo výběrové řízení na skupinku 5 lidí, která se bude ptát lidí, co se jim líbí / nelíbí, a bude dělat návrhy, co zlepšit. Vyhrála to skupinka kolem architektky Melkové, která je i autorkou nějaké první koncepce kampusu Dejvice, kterou v 2015–2016 nechalo ČVUT zaplatit za všechny členy kampusu. Probíhá nějaké šetření, kvůli covidu se to protáhne. I se mnou měla

rozhovor nějaká skupinka antropologů, brali to poctivě.

S Hanym se účastníme – zítra nás čeká poslední seznamovací call: pod vedením dvou facilitátorů budujeme se studenty napříč Evropou z univerzit, které jsou zapojeny do projektu EuroTEQ, co je 7 vysokých škol, tak v něm budujeme nějaký studentský board, v tom managementu budeme zastupovat všechny ty studenty evropských univerzit tak, aby se vše, co děláme, tak aby to přineslo užitek.

Pokud jste o EuroTEQu ještě neslyšeli, hlavní přidaná hodnota ze studentského pohledu je jeden ze šesti podprojektů, co se jmenuje Kampus, který spočívá v tom, že se všem zjednoduší „boloňský proces,“ mělo by být snazší, že si uděláte bakaláře tady a pokračujete do Německa, Francie, nevíme kde všude ty univerzity jsou, a že se ti studenti propojí do studentských online hackathonů apod. Moc víc o tom teď nemůžu říct a byli bychom tu dlouho, tak jen pro představu.

Pokud nemáte dotazy, dal bych prostor Pavlovi a Ivě.

P. Valach: Rád bych krátce informoval parlament, jak postupuje nový web. Krátce vám ukážu, jak teď zhruba vypadají. Dokončuje se grafická stránka a začínáme s plněním obsahu. Budeme obesílat kluby, PRka a předsedy, s žádostí o nějaký text a materiály k jejich klubové stránce na nových stránkách. Jdeme postupně a chvíli to trvá, nedivte se, pokud vám ještě nic nepřišlo. Řešitelský tým je já, pak Marcel Petrůň a Milan Kurka.

Platí stále ten vzhled, který jste viděli, nic zásadního se nezměnilo. Můžu vám ukázat pracovní podobu, jak to teď vypadá, omlouvám se, že jsem si to nestihl dneska připravit. *Promítá a ukazuje části webu, jak vypadá hlavní stránka, a jak vypadá třeba logobanka, kde už je reálný obsah.* Ten design se konzultoval i dříve s členy PR skupinky. Snažíme se, abychom web předali skoro hotový, těsně před spuštěním, nové centrále. Ale máme toho opravdu hodně. Je to v plném proudu, teď k tomu víc nemám. Velice brzy, myslím, uvidíme nějaký progres. Marcel nebo já se vám ozveme, jakým způsobem se na tom webu chcete prezentovat. Tak bych to asi uzavřel.

I. Dvořáková: Dvě akce do budoucna, obě budou v koordinaci s novou centrálou.

Výhledově jsme řešili inauguraci, moc práce na tom není, bude to o dohodě s novým panem prezidentem.

Co mě trápí víc a řeším, je ples SU. Záleží na situaci, jak bude nakloněna velkým akcím, ale shodli jsme se se Standou být připraveni, když to půjde, a pak to eventuelně zrušit, než nebýt připraveni a nevyužít možnost. Recyklujeme březem – v březnu se lidem pyžamová párty hodně líbila a bylo hodně ohlasů na to zrušení. Taková práce s tím nebude a pokud to nepůjde, tak se to zakonzervuje. Uvidíme, jak budou / nebudou kulturní akce.

S. Jeřábek: Dotazy nejsou, posuneme se.

5. Schválení účetní závěrky za rok 2019

S. Jeřábek: Aleš na chvíli problíknul... a ještě tady je, skvělé. Potřebujeme právě, aby nás bylo 9. Máte připomínky k tomu, co jsem posílal?

J. Rubáš: Ahoj, díky. Diskutovali jsme to v nějakém minulém roce. V rozvaze bych se chtěl zeptat, co je to za ten majetek v hodnotě 6,5 milionu ve stavbách.

S. Jeřábek: To jsem věděl, ale zapomněl. Bude ti stačit, když napíšu maila a odpověď ti přepošlu, příp. dám do kopie? Mám tip, že to je nějaké grilcentrum.

J. Rubáš: Neptám se, že bych chtěl prudit, ale že mě to zajímá. Můj tip jsou kabelové rozvody v budovách.

S. Jeřábek: To je taky možné.

J. Šebák: Přidávám se s podlahami v strahovském Silicon Gymu.

S. Jeřábek: 6,5 milionu je dost, to bude vše poskládané dohromady...

J. Šebák: Pánové, to není 6,5 mega, jsou tam i oprávký ke stavbám.

S. Jeřábek: Dobrá, zeptám se a pošlu do PAR / řeknu na příštím PAR.

S. Jeřábek: Nějaké dotazy, než přejdeme ke hlasování?

J. Šebák: Chci se zeptat, jestli jsme už zase sdružení, dle přílohy k účetní závěrce?

S. Jeřábek: Tam je vážně sdružení?

J. Šebák: Je tam „Stanislav Jeřábek, prezident sdružení.“

S. Jeřábek: Jména delegátů tam sedí? Mám obavu, zda jsem vám neposlal špatnou verzi, než jsem dělal opravy pro paní účetní.

J. Šebák: Já mám pocit, že jsi to opravoval ze závěrky z před rokem.

S. Jeřábek: To taky. Nebo že by se to jen nepřeneslo? Podíváme se na to. Dám to do usnesení a před posláním na soud to opravím. To bude rozumné. Protože jinak si myslím, že delegáti a názvy klubu tam opraveni jsou. Děkuji za připomenutí.

D. Bureš: No ISC v rámci externích klubů tam není.

S. Jeřábek: Protože loni delegáta nemělo. Jsou tam delegáti nejvyššího orgánu.

D. Bureš: Dobrý, jasně.

S. Jeřábek: Bude stačit, když „spolek“ zahrneme do usnesení, nebo zahrneme do dokumentu a ten pošleme do konference? Je to změna natolik jasná, že myslím, že do usnesení bude stačit.

Oprava v usnesení evidentně všem stačí.

M. Pilný: Můžu otázku? Vidím ten dokument prvně, ale na straně 2, jak je kapitola Personální a mzdová oblast, ta věta pod tím: „Účetní jednotka v roce 2019 vynaložila náklady na zaměstnance ve výši [mezera] tisíc Kč“, nemá před tím „tisíc Kč“ být nějaké číslo? Nebo se to odkazuje do té tabulky pod tím?

S. Jeřábek: Jak to tak vidím, tak je to v té tabulce, takže to je tak asi v pořádku.

M. Pilný: Dobrý, jen mě to zarazilo a vypadalo to, jako že chybí dodané číslo.

S. Jeřábek: Další dotazy? Pokud nejsou, zeptám se: Aleši, jsi tu s námi?

M. Klement: Je tu Marek.

S. Jeřábek: Marku, poprosím, abys zapnul kameru a řekl své jméno.

20:20 ověřen Marek Klement, zástupce delegáta klubu Engineers Prague.

Usnesení 2020-12-02:

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje účetní závěrku za rok 2019 tak jak byla zaslána do konference parlamentu dne 7. 12. 2020 se změnou slova „sdružení“ na slovo „spolku“.“

OHP: 10; 9:0:1 – Usnesení bylo přijato

S. Jeřábek: Martine, nechceš ještě něco říct k infu z klubů?

FIT++ (M. Pilný): Upravujeme volební řád, abychom mohli volit vzdáleně členy představenstva. Plánujeme FIT Vánoce pro klub, uzavíráme rok, oslovujeme lidi do nového představenstva, jestli by do toho nechtěli jít, protože moc z toho současného tam nezůstane.

S. Jeřábek: Děkuju, máte někdo dotazy? Zdá se, že nikoliv.

6. Různé

S. Jeřábek: Do různého nic víc nemám.

Hlásí se Dominik Bureš.

D. Bureš: Chtěl bych se zeptat ostatních klubů, jestli přemýšlí o Online vánocích, tak jestli mají nějaký skvělý nápad, jak to oslavit.

M. Pilný: Dva proudy: jeden to chce udělat na FIT Discordu – o tom jsme se dozvěděli dneska. Pak jsme měli v plánu udělat call, pustit si volně dostupné filmy ve sdíleném koukání, ideálně nevánoční, porovnat si vanilkový rohlíčky a takový blbosti.

S. Jeřábek: Někdo další? Pavle, Ivčo, máte něco za CEN do různého?

P. Valach: Já ne.

I. Dvořáková: Postesk – ten rok pro CEN byl, že jsme toho moc neudělali, moc jsme se neviděli. Jak Standa jednou pronesl, že má vlastně velkou jedničku – je prvním prezidentem, který ušetřil přes půlku rozpočtu, protože akce nebyly. Takže doufám, že příští rok to bude lepší, že příští rok se budeme setkávat na akcích. To je moje vroucné přání do budoucna.

J. Rubáš: Chtěl bych se zeptat – ptalo se několik lidí v klubu. Proč se info o volbě prezidenta neobjevuje na webu či sociálních sítích?

S. Jeřábek: Počítáme s tím, že sociální sítě mají primárně veřejný dopad, a nevím, zda chceme někoho z ulice jako prezidenta. Začali jsme to propagovat víc aktivním lidem, co jsou v kanálech, a předpokládám, že se to v klubech obecně ví. To, že to dáme veřejně – dopad na potenciální kandidáty se zvýší naprosto minimálně, a poté je to otázka vkusu, zda nějaká kandidatura někoho mimo z recese by vám přišla spíš jako zajímavá recese či jako otrava. Čtyři roky zpátky se ty názory různily...

P. Valach: Na webovkách to být mohlo, to je pravda.

S. Jeřábek: Souhlasím. Dával jsem si pozor, abych to vyvěsil do těch dokumentů, kde se ale nikdo nedokliká, nehledá, nebo je to nepravděpodobné. Zkusíme, Pavle, něco spáchat. Ale je pravděpodobné, že dostaneme čtvrtý pokus to udělat správně.

Ruby se odhlásil a znovu přihlásil.

J. Rubáš: Všimli jsme si, že u aktuálního pokusu už to bylo správně. Chtěl bych připomenout, aby se dávalo pozor na zveřejňování na to, aby se ty věci zveřejňovaly včas.

P. Valach: Tak vidíš, že jsme se poučili, že jo! Za sebe bych asi řekl, že jednou to asi stačilo.

J. Šebák: Do třetice něco k zveřejnění na webu – bylo by fajn, aby se na webu zveřejňovaly výroční zprávy SU.

S. Jeřábek: Tu loňskou (loni schválenou) tam doufám máme...?

J. Šebák: Já tam nevidím vůbec žádnou, nikde.

S. Jeřábek: Ale já jsem ji někam dával... Pokud to není na webovkách, tak tam určitě dám všechny výročky, které najdu.

P. Valach souhlasil a vzpomněl si, že se na toto téma vedla debata v CEN, a už si nebyl jistý, že by v tom něco bránilo. Diskuse o tom, kde ta výročka bude na nových stránkách, a nakonec poděkování Jožovi.

J. Rubáš: Jak je to s registračními formuláři a odnosy do kanclu?

S. Jeřábek: Rád se zítra paní sekretářky zeptám. Co vím, tak nejsou úplně registrační formuláře, ale povedlo se mi do kanceláře přinést smlouvy. Jak formuláře, nevím. Ti, co měli odevzdat, tak snad už odevzdali...?

J. Rubáš: To se nestalo.

P. Valach: To se 100% nestalo.

S. Jeřábek: Ověřím a zakleknou. Nerad, ale co mi zbývá.

M. Andrýsek: Musím je nosit, i když jsou jen dva? Přišlo mi to jako nerelevantní.

S. Jeřábek: Určitě, je to pololetně, a vy na tom Strahově stále jste.

M. Andrýsek: No právě že teď nejsme.

S. Jeřábek: To je vlastně pravda, ale netvrdte mi, že jste se ani jednou na Strahově neobjevili.

J. Rubáš: Jak je to s Bubnem? Prý je posun ohledně výběrka.

S. Jeřábek: O ničem nevím, na senátu nic nebylo, do GORDIANu jsem se nedíval.

J. Rubáš: Z veřejné informace, co mám, z konce listopadu, že ČVUT měl zveřejnit zadávacíku.

S. Jeřábek: OK, díky.

J. Rubáš: Bude ještě do konce roku GDPR skupinka?

P. Valach: Až po novém roce, prosím, nedávám to.

J. Rubáš: Chápu.

S. Jeřábek: Díky za účast; buď se ještě tento týden uvidíme dvakrát, pokud někdo podá kandidátku, nebo později. Za CEN vám pošleme nějaký vzkaz, uvidíme se snad koncem prosince při schválení zápisu, a snad i volbě nového prezidenta. Mějte se hezky, a ať se daří, jak nejlíp to jde. Ahoj!

Konec zasedání: 20:39

Zapisovatel: Pavel Valach

Ověřovatel: Ing. Stanislav Jeřábek